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Gli AGGETTIVI della SECONDA CLASSE  

I TIPO: AGGETTIVI a TRE USCITE: es. celeber, celebris, celebre  

CASI 
SINGOLARE 

CASI 
PLURALE 

Masch. Femm. Neut. Masch. Femm. Neut. 

NOM. celeber celebris celebre NOM. celebres celebres celebria 
GEN. celebris celebris celebris GEN. celebrium  celebrium  celebrium  
DAT. celebri celebri celebri DAT. celebribus celebribus celebribus 
ACC. celebrem celebrem celebre ACC. celebres celebres celebria 
VOC. celeber celebris celebre VOC. celebres celebres celebria 
ABL. celebri celebri celebri ABL. celebribus celebribus celebribus 

 

II TIPO: AGGETTIVI a DUE USCITE: es. nobilis, nobile 

CASI 
SINGOLARE 

CASI 
PLURALE 

Masch. e Femm. Neut. Masch. e Femm. Neut. 
NOM. nobilis nobile NOM. nobiles nobilia 
GEN. nobilis nobilis GEN. nobilium nobilium 

DAT. nobili nobili DAT. nobilibus nobilibus 

ACC. nobilem nobile ACC. nobiles nobilia 

VOC. nobilis nobile VOC. nobiles nobilia 

ABL. nobili nobili ABL. nobilibus nobilibus 

 

III TIPO: AGGETTIVI a UNA USCITA: es. velox, velocis 

CASI 
SINGOLARE 

CASI 
PLURALE 

Masch. e Femm. Neut. Masch. Femm. Neut. 

NOM.  velox NOM. veloces velocia 
GEN. velocis GEN.  velocium 
DAT. veloci DAT.  velocibus 
ACC.  velocem velox ACC. veloces velocia 
VOC. velox VOC. veloces velocia 
ABL. veloci ABL.  velocibus 

  

 


